
 

 
 

 
Zápis z 2. jednání komise pro rozvoj města a participaci obyvatel  
dne 12. května 2022  

 
Přítomní členové: Michal Brand, Marek Fiala, František Křeček, Pavel Matyska, Miroslav Neumann, Vojtěch 

Patera, Tomáš Pitřinec  
 
Omluveni: Vratislav Ansorge, Petra Machová, Petr Pacák, Michal Pokorák, Tomáš Matyska, Josef 

Vondra 
Neomluveni: - 
Pověřený člen rady: Jiří Regner – místostarosta 
Hosté:  Tomáš Prouza – starosta  

 
 
 PROGRAM JEDNÁNÍ 
 

1. Schválení programu jednání 
2. Aktuálně probíhající a připravované investiční akce  
3. Různé 

 
 
 

1. Schválení programu jednání 
Předseda komise konstatoval, že je komise usnášeníschopná.  
Předseda seznámil komisi s programem jednání.  

 
přijato, pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
 

2. Aktuálně probíhající a připravované investiční akce  
Pan starosta seznámil komisi s aktuálními investičními akcemi.  
Mimo jiné probíhají dokončovací práce a nedodělky na Veřejném prostranství mezi školami a 
Rekonstrukci zázemí a tribuny fotbalového hřiště, Novostavba vodárny v Langrově ulici, Nafukovací 
tenisová hala.  
 
Domov pro seniory: Místostarosta seznámil komisi se zadáním, které vypracovala pověřená pracovní 
skupina. Forma výběru: - 3 soutěžní týmy na základě předložených portfolií.  
P. Neumann doporučuje pouze malou doplňkovou prádelnu a většinu prádla nechávat čistit externí 
firmou, úspora místa i personálu. 

  
Centrum města, úprava náměstí 
Kritika malé propagace workshopu i aktuálních úprav náměstí – s ohledem na skutečnost o jak 
významné akce se jedná, není vhodné informovat jen ve vnitřní sekci webu města (sekce rozvoj 
města), ale např. propisovat i do aktualit na hlavní straně a informovat v místě realizace.  
 
Sokolská 
Kritický stav chodníků, čekání na opravu iniciovanou Královehradeckým krajem. 
 
Prostor před nádražím 
Kapacitu pro parkování cestujících zabírá parkování kamionů. S jejich nočním parkováním jsou zde 
spojeny i problémy s čistotou prostranství. Toto místo se zvláště po revitalizaci nejeví jako vhodné pro 
parkování nákladních aut. Diskutováno, kdo má mít odpovědnost za zajištění prostoru pro odpočinek 
řidičů a pro čekání na vykládku zboží. Shoda na tom, že to primární starostí města to není. 
Doporučeno hledat řešení v diskuzi s vedením podniků, kam doprava směřuje, kteří sem dopravce 



 

 
 

posílají. Zajištění může fungovat i jako komerční služba např. poskytuje CDS v Náchodě v Bělovsi nebo 
v Jaroměři-Josefov. Jako řešení se nabízí přemístění dopravní značky zóna zákaz stání nad 5 t před 
přejezd ve směru do centra, nyní v ul. 17. listopadu pod VAPO.  
 
Dětská skupinka v ul. Manž. Burdychových 
Informováno o plánovaném využití domu č.p. 219 (řeznictví Krejska) pro umístění dětské skupiny. To 
bylo přijato kladně. Ke zvážení je úprava přechodu pro chodce M. Burdychových – Koubovka 
k zajištění lepší bezpečnosti chodců.  
 
přijato, pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 
 

3. Různé 
Dům č.p. 1167 v Náchodské ulici (vedle Plynárny) 
P. Křeček upozorňuje na stav domu a nebezpečí pádu do ulice. Komise doporučuje projednat 
s majitelkou zabezpečení/odstranění stavby. Případně bude muset odstranit město a po majitelce 
požadovat náklady za odstranění. 
 
přijato, pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 
 
 

 
 
Zapsal: Pavel Matyska 

 
Dne: 12.5. 2022 

 
Ověřil: Marek Fiala 

 
Příloha: - 

 
Doporučení radě:  
- Zlepšit informování o významných investičních akcích. 
- Zrušit parkování kamionů u vlakového nádraží např. úpravou rozsahu zóny zákaz stání nad 5 t. 
- Zvážit úpravy přechodu pro chodce Manželů Burdychových – Koubovka.  
- Řešit zabezpečení č.p. 1167 v Náchodské ul. 


